
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 4. januar 2021 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk,  
Forfall: Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Inger Repstad Thorsen 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum brukskonto:  155 199 kr 
Sum huskonto:  482 173 kr 
Sum kasse:     13 021 kr 
Totalt:   650 394 kr 
 

Sak 2  Årsmøte 
- Informere gruppelederene om å skrive årsberetning for gruppene, og sette i gang 
valgkomitéen. Skrive årsberetning fra styret. 
- Informere om nåværende og fremtidig vedlikehold av klubbhuset. 

 

Sak 3  Miljøtrening 
Miljøtreningen avlyses ut januar pga nåværende smittesituasjon. Vi vurderer dette på 
nytt på neste styremøte 1. februar. Lydighetsgruppa har dermed mulighet til å starte 
treningen sin kl 18. 

 

Sak 4  Trening i klubben 
Nesegruppa avlyser alle treninger frem til 18. januar. Treningene i hallen fortsetter 
ved forutsetning av at restriksjoner følges. 

 

Sak 5  Stevner 
- Tilbakebetaling av påmeldingsavgifter fra stevner som ble avlyst i 2020. 
- Vi må søke agility og lydighetsstevner for 2022 innen 1. februar 2021.  

 

Sak 6  Treningsavgift 
- Sette betalingsfrist til midten av februar. 
- Klubben har fra 01.01.2021 blitt momsbelagt. Dette inkluderer muligens også 
treningsavgiften. Styret må finne ut av dette før informasjon om treningsavgiften for 
2021 publiseres. 



Sak 7  Eventuelt 
- Atferdskurset med Monica flyttes til en senere dato. 
- Vi søker om krisepakke 3. 
- Punkt til planlagt møte med gruppelederne: bestilling av kritikkskjemaer.	  

	  


